
در روزهای اخیر لیگ برتر با برخی 
حواشی روبه رو شد که اصلی ترین آن 
جدال مسئولان باشگاه سپاهان با 
فدراسیون فوتبال بود. کمیته کارگروه 
نظارت بر قراردادها تخلف سپاهان را 
در بالا رفتن سقف قراردادها اعلام و 
کمیته انضباطی فدراسیون این باشگاه 
را به کسر امتیاز محکوم کرد؛ موضوعی 
که باعث شد تا شاگردان مورایس با 
کسر 4 امتیاز در رده چهارم لیگ برتر 
قرار بگیرند. منصور قنبرزاده، نایب 
ز جمله  رئیس فدراسیون فوتبال ا
افرادی بود که به رونمایی از تخلفات 

باشگاه سپاهان پرداخت؛ موضوعی 
که با شکایت باشگاه سپاهان همراه 
شد و چالش جدیدی برای فدراسیون 
فوتبال ایجاد کرد. محمدمهدی فروردین، 
رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای 
اسلامی در خصوص این موضوع به 
»ایران ورزشی« می گوید: »من خودم 
پیش از این مربی فوتبال بودم و می دانم 
که کسر امتیاز چقدر سخت است. از 
محرومیت یا جریمه شدن باشگاهی 
خوشحال نیستیم بلکه خوشحالی مان 
از این است که قانون به درستی اجرا 
و تیم متخلف جریمه شد. فدراسیون 
فوتبال برای سر و سامان دادن به قرارداد 
بازیکنان، قانونی وضع کرد اما این 
قانون با بی توجهی و بی احترامی یکی 
از باشگاه ها روبه رو شد. این در حالی 
است که باید همه باشگاه ها به قوانین 
احترام بگذارند و در اجرای آن تلاش 

کنند.« او صحبت های خود را اینگونه 
ادامه می دهد: »فدراسیون، سپاهان را 
به کسر امتیاز محکوم کرد و باید این 
تصمیم برای تمامی تیم های متخلف 
گرفته شود. امیدوارم که این تصمیمات 
در یک شرایط مساوی و عادلانه باشد که 
البته تا به این لحظه همین گونه بوده و از 
این به بعد هم انتظار داریم که اینگونه 
باشد و فدراسیون فوتبال بر این موضوع 
نظارت ویژه ای داشته باشد. قطعاً 
مجلس شورای اسلامی گزارش مربوط 
به سقف قراردادها را از فدراسیون فوتبال 
می خواهد و ما هم این موضوع را بررسی 
خواهیم کرد.«  رئیس فراکسیون ورزش 
مجلس شورای اسلامی در خصوص 
جدال مسئولان باشگاه سپاهان با نایب 
رئیس فدراسیون فوتبال هم اینطور 
صحبت می کند: »قنبرزاده مدیر خوبی 
است و به مسائل حقوقی اشراف کاملی 

دارد. اطمینان داریم که قنبرزاده به 
هیچ وجه از باشگاه خاصی جانبداری 
نمی کند. وقتی تصمیمی گرفته می شود 
باید همه در جهت اجرای آن تلاش 
کنند. فراکسیون ورزش هر تصمیمی که 
در جهت شفاف سازی توسط فدراسیون 
فوتبال گرفته شود را حمایت می کند. ما 
معتقدیم که باید فیرپلی مالی رعایت 
شود و تیم ها در شرایط برابر با همدیگر 
رقابت کنند. حالا این رقابت در لیگ 
برتر باشد یا در لیگ های پایین تر فرقی 
ندارد.« فروردین در خصوص تیم ملی 
فوتبال می گوید: »تیم ملی در این 
فیفادی دو دیدار خوب برگزار کرد. یکی 
از اتفاقات خوبی که در این 2 دیدار شاهد 
بودیم انسجام تیمی بود. قلعه نویی 
انسجام خوبی بوجود آورد و امیدواریم 
این انسجام تیمی تا زمان برگزاری جام 
ملت های آسیا ادامه داشته باشد و 

تیم ملی بتواند در این رقابت ها باعث 
شادی مردم شود. تیم ملی ما شرایط 
خوبی دارد و از بازیکنان آماده ای بهره 
می برد. حالا هم با آمدن امیر قلعه نویی 
انتظار داریم که این تیم در جام ملت ها 
نتیجه خوبی کسب کند.«  او با اشاره 
به این موضوع که قلعه نویی تجربیات 
خوبی دارد و نتایج خوبی در لیگ برتر 
با تیم های مختلف کسب کرده است، 
می گوید: »فوتبال ایران ظرفیت های 
زیادی دارد و قلعه نویی نشان داد که از 
همه ظرفیت های فوتبال ایران استفاده 
می کند. در این بین انتظاراتی از قلعه نویی 
داریم که یکی از این انتظارات تغییر نسل 
کنونی است. تیم ملی در شرایط حاضر 
نیاز به تغییر نسل و حضور بازیکنان جوان 
دارد که البته باید برای اجرای این موضوع 
به قلعه نویی زمان داد که این زمان در 

اختیار او قرار خواهد گرفت.«

حضور رونالدو در ایران چند روزی 
است که سرتیتر تمام خبرگزاری های 

ایرانی و خارجی است. 
استقبال بزرگی که از او از فرودگاه 
شد  عث  با شد  متش  قا ا محل  تا 
که اکثر رسانه های جهان در مورد 
استقبال بی نظیر ایرانیان از کریستیانو 
رونالدو صحبت کنند. در این میان 
بی نظمی هایی نیز وجود داشت که با 

نگاهی به سابقه حضور چهره های بزرگ 
در دیگر نقاط جهان متوجه می شویم که 
این هرج و مرج ها به صورت نسبی در 
همه جا وجود دارد و خواهد داشت. از 
نظر میرشاد ماجدی این اتفاق به عشق 
و علاقه مردم به این بازیکن برمی گردد 

و نمی توان جلوی آن را گرفت.
 

این عشق است، عشق!
ماجدی در مصاحبه ای در مورد 
ز بازی بزرگ  میزبانی کشورمان ا
همچنین  و  لنصر  ا و  لیس  پرسپو
ستاره های بزرگی مانند رونالدو، اظهار 

داشت: »در رسانه ها دیدم برخی با 
مردم هم عقیده هستند که خوشحالی 
آنها خوب است. به سراغ چیزی رفتند 
که دوست دارند. برخی گفتند این 
چه وضعی است که به دنبال اتوبوس 
راه بیفتند ولی نمی توانید عشق را 
با چیزی مقایسه کنید. هر کسی 
می گوید چرا این مردم رفته اند و حمله 
کرده اند آنها عاشق فوتبال نیستند. 
باید در بطن مردم باشید و عشق و 
علاقه شان را ببینید. همین اتفاق برای 
تیم های بزرگ کشورمان مثل استقلال 
و پرسپولیس در شهرهای استان های 

مختلف می افتد. علاقه مند هستند و 
می آیند ببینند. وظیفه ما است و باید 
تدابیری را به وجود بیاوریم که بیایند 
و با سهولت این ستاره ها را ببینند. 
یادمان نرود اولین حضور بازیکن بزرگ 
جهان رونالدو در ایران است. فکر 
می کنم پیام های خوبی برای ما داشت 
که برای حضور ستاره های بزرگ دیگر 

برنامه ریزی بهتری داشته باشیم.«
 

ناهماهنگی باشگاه و تیم امید 
دلیل اصلی ناکامی است!

میرشاد ماجدی در خصوص حذف 

تیم ملی المپیک کشورمان از مرحله 
مقدماتی المپیک پاریس اظهار 
داشت: »30 سال پیش من بازیکن 
تیم المپیکی بودم که بعد از انقلاب 
اولین تیم بود و باید در مسابقات 
 . می کرد شرکت  ن  رسلو با  9 2
همین اتفاقات و اختلافاتی که بین 
مسئولین و مدیران بود باعث شد 
تیم ما صعود نکند. معضل و مشکل 
لمپیک این است که  تیم ملی ا
بازیکنان اکثراً در باشگاه های لیگ 
برتری و لیگ یکی بازی می کنند. 
باشگاه هزینه کرده و می خواهد 

بهترین استفاده را از بازیکنش 
داشته باشد اما خارج از فیفادی 
باید مسابقات امید برگزار شوند لذا 
کشمکش بین بازیکنان و باشگاه ها 
وجود دارد و نمی گذارد کار به خوبی 
جلو برود. دومین مسأله مهم این 
است که تیم امید را یک شبه یا چند 
ماهه نمی توان تشکیل داد. نیاز به 
یک پروسه چهار ساله دارد که تغییر 
مربی و بازیکنان را نداشته باشیم. 
باید در سنین پایین تر حداقل دو 
سال پایین تر کار را شروع کنیم 
تا برای المپیک بعدی با سن لازم 

شرکت کنیم. این مسائل دست به 
دست هم داد تا این اتفاق بیفتد. با 
این حال انسان به امید زنده است 

و باید به آینده توجه کنیم.«
عضو هیأت رئیسه فدراسیون در 
مورد طولانی شدن انتخابات هیأت 
فوتبال استان تهران، گفت: »منتظر 
اعلام دقیق هستیم که تاریخ را اعلام 
نکرده اند. من هم به عنوان یک 
کاندید منتظرم اعلام تاریخ شود. 
نمی توانم در مورد روند و اجرای کار 
صحبت کنم. ان شاءالله مسئولان 

این صحبت ها را بشنوند.«

نقد ماجدی به اتفاقات رخ داده در زمان حضور کریس در تهران

نمی توان مانع عشق مردم به رونالدو شد!

فوتبال ایران زیر ذره بین
مدیریت فوتبال 2

رئیس فراکسیون ورزش 
در مجلس شورای اسلامی 

می گوید: »در این بین 
اهالی فوتبال هم از ما 
انتظاراتی دارند که باید 

از همین جا بگویم که 
مجلس از تیم ملی فوتبال 

حمایت خواهد کرد. 
حمایت های ما می تواند 

در بعد آماده سازی باشد. 
می توانیم به منظور 
حضور موفق در جام 
ملت های آسیا رقبای 

خوبی در نظر بگیریم و 
از این نظر به تیم ملی 

کمک کنیم. یکی دیگر 
از کمک های مجلس 

می تواند در مسائل مالی 
باشد که این اتفاق در 

مقاطع مختلف افتاده و 
ادامه خواهد داشت.«

فروردین با اشاره 
به انتخاب کیومرث 

هاشمی به عنوان وزیر 
ورزش و جوانان هم 

اینطور صحبت می کند: 
»معتقدم با توجه به 
سوابق درخشانی که 

هاشمی دارد او می تواند 
خلأها را برطرف کند. 
دغدغه ورزش باید از 

مجلس شروع شود و در 
فصل بودجه به ورزش 

توجه ویژه ای داشته 
باشیم. باید به خلأهای 

قانونی موجود در ورزش 
توجه کنیم و معتقدم 

هاشمی می تواند خلأها 
را برطرف کند. او شناخت 

خوبی از ورزش دارد. 
امیدوارم با حضور آقای 
هاشمی اتفاقات خوبی 

در ورزش بیفتد. سوابق 
او نشان می دهد که کار 

را بلد است. خواسته ما از 
هاشمی توجه بیشتر به 

رشته های پرطرفدار است. 
فوتبال جزو رشته های 

پرطرفدار است و او باید با 
حمایت های بیشتر پاسخ 

هواداران میلیونی را 
بدهد.«

ZOOM

اگر رونالدو دوباره 
به ایران بیاید...

اتفاقات روز دوشنبه تهران قابل 
هضــم بــود؟ قابــل هضــم نبــود؟ 
طبیعــی بــود یــا غیــر طبیعــی؟ 
اینهــا پرســش هایی اســت کــه 
در دو روز اخیــر بارهــا شــنیده  و 
دربــاره اش صحبــت کرده ایــم. 
یــک بــار دیگــر بــه دو روز قبــل 
کــه  شــد  چــه  یــم.  برمی گرد
چنیــن اتفاقاتــی رخ داد؟ ایــراد 
از هــواداران بــود یــا مســئولان؟ 
کــم کاری از کــدام ســمت ماجــرا 
اعمال شــد؟ در این بلبشــو سهم 

کــدام بیشــتر بــود؟
ب  زتــا با شــنبه  و د ت  قــا تفا ا
ی  نه ها رســــــــــــا در  ری  بســیا

 . شــت ا د ن  جهــا
نی  بســتا عر ی  یت ها ســا ز  ا
بگیریــد تــا پرتغالــی و ... ، همــه 
و همــه کوشــیدند تــا ایــن رفتــار 
هــواداران ایرانــی را پوشــش 

 . هنــد بد
ایــن وســط مقایســه ای هــم میان 
هــواداران ایرانــی و ژاپنــی هنــگام 
ورود رونالــدو بــه کشورشــان 
انجــام شــد کــه البتــه خیلــی هــم 
نمی تــوان بــه آن خــرده گرفــت. 
بــا ایــن حــال بایــد جراحــی کنیــم 
و ببینیــم مشــکل از کجــا بــوده 
و چــرا ایــن اتفاقــات رخ داده 

اســت؟
اگــر بخواهیــم واقع بینانــه بــه 
هــای دوشــنبه تهــران  ماجرا
بپردازیــم، هیجــان هــواداران را 
تــا حــدودی بایــد طبیعــی بدانیــم. 
ــا  ــدو را ت ــی کــه رونال هــوادار جوان
دوشــنبه فقــط در قــاب تلویزیون 
دیــده بــود، بــاور نمی کــرد کــه او 
در تهــران اســت و در کمتریــن 
فاصلــه ممکــن بــا او قــرار دارد. 
هــوادار خــوب می دانســت کــه 
لــدو شــاید فقــط  حضــور رونا
همیــن یــک بــار باشــد، بــه همین 
دلیــل بــه هــر دری زد تــا شــاید 
بتواند او را از نزدیک ببیند و یک 
ســلفی یــادگاری بــا فــوق ســتاره 

فوتبــال جهــان بگیــرد.
شــاید اگــر حضــور ســتاره های 
فوتبــال جهــان در ایــران مــداوم و 
متعــدد باشــد، آن وقــت دیگــر از 
ایــن هیجان هــای عجیــب خبــری 

نخواهــد بــود. 
ــدو را دو  ــد رونال ــر بدان هــوادار اگ
ســال یــک بــار در ایــران می بینــد 
ــل مســی را هــر  ــد لیون ــا می توان ی
چنــد ســال از نزدیــک رویت کند، 
دیگــر ایــن رفتار هیجانی را انجام 

نخواهــد داد. 
مشــکل هوادار ایرانی این اســت 
کــه ســتاره های دنیــای فوتبــال 
کمتــر بــه ایــران می آینــد و همیــن 
کلیــد تمــام مشــکلات دوشــنبه 
تهــران اســت. مشــکلاتی کــه 
شــاید بــا تــداوم حضــور ســتاره ها 
در لیــگ قهرمانــان آســیا و طــی 
ســال های آینــده برطــرف شــود 
و دیگــر تصویــری وایــرال شــده از 
هــواداران ایرانــی نبینیــم کــه در 
حــال دویــدن بــه ســوی اتوبــوس 

النصــر هســتند.  

 zخرده گزارش

 zسرمقاله

امیر اسدی
روزنامه نگار

از قلعه نویی انتظار تغییر نسل داریم
فروردین: سوابق هاشمی نشان می دهد کارش را بلد است

گزارش سقف قراردادها را از فدراسیون می گیریم

پل پوگبا

حبس در خانه رونالدو!

بــر اســاس حکــم موقتــی کــه علیــه پوگبــا بــه دلیــل مثبــت شــدن تســت 
دوپینگــش صادر شــده او حق نــدارد در مجموعه تمرینی یوونتوس حضور 
پیــدا کنــد. در نتیجــه ســتاره فرانســوی ایــن روزهــا خــودش را در ویلایی که 
زمــان حضــور کریســتیانو رونالــدو در یوونتــوس در اختیــار او بــود و یکــی از 
لوکس تریــن ســاختمان های مســکونی ایــن شــهر بــه حســاب می آیــد تــا 

مشــخص شــدن وضعیتــش محبــوس خواهــد بــود.

زلاتان ابراهیموویچ:

آماده بازی برای میلان هستم

ابراهیموویــچ ســتاره ســابق میــلان در پیامی بــرای طرفداران روســونری در 
صفحه اینســتاگرامش نوشــت: »ســلام به همه هواداران میلان. من اینجا 
بــه میلانلــو آمــدم و بلافاصلــه رفتم تا به مربــی بگویم که امــروز آماده بازی 
هســتم، اما در لیســت نیســتم، با وجود اینکه از لحاظ بدنی در فرم خوبی 
قــرار دارم. جــدای از شــوخی، به حمایــت خود ادامه دهیــد چون همه چیز 

روبه راه خواهد شــد. شــما را در ورزشــگاه می بینم. خداحافظ.«

توماس توخل

میراث فرگوسن

توماس توخل، سرمربی بایرن مونیخ در کنفرانس مطبوعاتی پیش از بازی 
با منچستر در مورد بحران رقیب انگلیسی گفت: »اطراف منچستریونایتد 
همیشه سر و صدا و حواشی زیادی وجود دارد. بخش زیادی از کارشناسان 
انگلیســی بازیکنان ســابق یونایتد هستند و همیشه هم صحبت از میراث 
الکس فرگوسن در میان است؛ همه اینها یعنی انتظارات فراوان از یونایتد، 

بنابراین هرگز نمی توانیم آنها را دســت کم بگیریم.«
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